
Møtereferat 
Gruppe: FAU Kvernevik skole 

Møtested: Skolens personalrom 

Møtedato/-tid: 03.09.24 kl. 18.00 - 20.00 

Tilstede: 

Marte Selseng (FAU leder) 

1. trinn: Silje Faret Myhre 

3. trinn: Janne Melkevik (nestleder) 

4. trinn: Maiken S. Olsen 

5. trinn: Ivar Ødegaard  

Lene Bredesen (rektor) 

Forfall: 

2. trinn: Alf Arnøy 

6. trinn: Mangler representant 

7. trinn: Anne Gehring Hansen 
 

Sak nr.:  Ansvar: 

51-24 Godkjenning av referat og innkalling 

Referat og innkalling ble godkjent uten innsigelser  

Leder 

52-24 Kort presentasjonsrunde 

Tok en kort runde rundt bordet 

 

53-24 Rektor informerer: 

 

NRK kommer i morgen (04.09.24) for å se på hvordan 

undervisningen og spisingen virker i praksis med tanke 

på prosjektet Hjernevennlig skole.  

Hjernevennlig skole skal holde første del av 

foreldremøtene neste uke i bydelshuset, før man går 

klassevis ned til klasserommene. 

 

Båt og båtplass: 

Har kjøpt båt til skolen, den ble hentet i går, de har fått 

masse teiner og garn. Skal kjøpe inn redningsvester og 

annet utstyr. Skolen låner en båtplass i påvente av 

ledig båtplass. 

 

Rektor 



Bibliotek: 

Samarbeidsprosjekt med Sølvberget i forbindelse med 

områdeløftet, der de skal ha bemannet bibliotek på 

Kvernevik skole hver mandag og tirsdag, frem til 

klokken 15.00, det er Anne Torunn, som er ansatt i 

denne stillingen (30 %). 

 

Overgang fra prosjektet Helhetlig skoledag: 

Det er en del omorganisering som må til både på 

skolen og i SFO. Det er mindre ansatte, og det er derfor 

mindre voksne i klasserommene. Dette er ting som vil 

gå seg til, men det går overraskende fint. 

 

Saker fra FAU til rektor: 

En problemstilling som foreldre har meldt inn til FAU 

er fraværet av informasjon i forhold til enkelte 

negative hendelser. Noe som er essensielt med tanke 

på at hjem – skole samarbeidet. Dette er noe skolen er 

klar over, og de har allerede satt inn ekstra tiltak.  

 

FAU etterspør også klasselister. Rektor bekrefter at vi 

skal få dette på foreldremøtene. 

 

54-24 Oppdateringer og endringer fra forrige skoleår 

- 17. mai – det er 4 måneder siden vi hadde møte 

med noen fra 17. mai komiteen, i forbindelse 

med en konflikt. Anita Fister skulle skrive 

referat, noe vi enda ikke har mottatt. 

 

Leder 

55-24 FAU organisering 

Roller på valg:  

- Kasserer Silje Faret Myhre ble valgt inn som 

kasserer. Marte sender informasjon til Nina (som er 

nåværende kasserer) for å avtale tid til overføring. 

- SMU (skolemiljø utvalget) Ivar Ødegaard fortsetter 

som foreldrerepresentant i SMU. Marte Selseng er 

også med i dette utvalget. 

 

Leder  



Snacks: 

Enighet om at det skal gå på rundgang hvem som tar 

med noe snacks på møtene 

 

 

56-24 Års hjul for 2024/2025 

Eventuelle endringer? 

Gjennomgang av års hjulet, og hvilke oppgaver de ulike 

trinnene har. 

 

September måned: 

 

Sykkelaksjonen – 4. trinn 

Maiken og Marte jobber med dette, mulig det blir i 

oktober. 

Foreldremøter i september: 

Datoer og ansvarlige trinn: 

- Tirsdag 10.09, 1.-4. trinn: 

o 1. og 2. trinn tar med en kanne kaffe fra hver 

klasse 

o 3. og 4. trinn tar med en kake fra hver klasse 

- Torsdag 12.09, 5.-7. trinn: 

o 5. og 6. trinn tar med en kake fra hver klasse 

o 7. trinn tar med to kanner kaffe fra hver 

klasse 

- Alt skal leveres oppe i bydelshuset innen 18.30. 

FAU representantene må være tilstede 18.20 for å 

klargjøre og ta i mot kaker og kaffe.  

- FAU representanter fra de ulike trinn, er ansvarlig 

for å videreformidle denne informasjonen til 

klassene på sitt trinn.  

- Marte skal finne frem plakater med VIPPS nummer 

og QR kode, der foreldrene kan betale for kaker og 

kaffe. Vi ble enige om at foreldre kan betale inn et 

selvvalgt beløp, dette skal Marte fikse i Vipps. 

- Marte kjøper inn servietter og kopper. 

 

 

Leder 



Oktober måned: 

- Refleksdagen – 2. trinn 

Representant fra 2. trinn var ikke tilstede. 

Informasjonen sendes videre til vedkommende. 

- Fadderkveld - 5. trinn 

FAU oppfordrer 5. trinn til å invitere 

fadderklassen sin (med foresatte), til en samling. 

Man kan leie bydelshuset gratis, møtes på 

stranden, eller en lekeplass. Dette er viktig for å 

forebygge mobbing, og er med på å skape et 

fellesskap. 

 

November måned: 

Vi velger å gå for en felles dugnad (alle trinn) dette 

skoleåret også. 

 

Desember måned: 

Pepperkakeutdeling (7. trinn): 

- Silje hører med arbeisgiver på Rema 1000, om de 

kan sponse skolen med pepperkaker.  

- 7. trinn er ansvarlig for organiseringen av dette. 

 

Grøt (3. trinn): 

Dersom man får inn nok midler, er dette noe vi 

vurderer å gjøre. 

 

57-24 Årets dugnad 

- Vi ønsker å ha en dugnad i år også, vi går for 

samme fordeling av fortjenesten (60 % til FAU 

og 40 % til klassene). 

- Ivar skal se om han kan opprette en trust shop 

slik som i fjor, dette forenkler arbeidet og gir oss 

en oversikt på hvem som skal ha penger. 

- Det er selvfølgelig frivillig å delta. 

- Det er mulig vi starter dugnaden i slutten av 

oktober, da vi opplevde at det ble for tett opp 

mot jul i fjor. 

 

 



 

Møtedatoer høsten 2024 ble godkjent: 

 

 FAU møter KFU møter SU møter 

August - 20.08.24 - 

September 03.09.24 17.09.24 25.09.24 

Oktober 01.10.24 15.10.24  

November 12.11.24 26.11.24  

Desember 10.12.24 -  
 

58-24 Nytt fra Kommunalt foreldreutvalg (KFU) 

- Marte informerer om prosjektet: Foreldre vil 

med – i flokken rundt barnet 

- Ny hjemmeside 

  

Leder 

59-24 Økonomi: 

- Spond Cashback: 

Marte skal legge inn dette  

- Dugnad: 

Vi håper at det hjelper å ha dugnaden tidligere i 

år, og at det kan gi bedre omsetning. 

- Tilskuddsmidler:  

Vi skal sjekke ut de ulike alternativene vi har 

- Foreldre foredrag: 

Vi diskuterer rundt temaer vi ønsker å ha på et 

foreldre foredrag, slik at vi kan søke mer 

spesifikt om midlene.  

Temaene som blir diskutert er: mobbing, 

spiseforstyrrelser, grensesetting, søvn og rutiner. 

 

 

60-24 Hjem – skole samarbeid 

Vi må diskutere mer rundt dette, og finne alternative 

løsninger til å engasjere foreldrene på. 

  

Leder 

Eventuelt? 

 


